
Pytanie 

Dzień dobry, 

chciałbym się dowiedzieć, czy myślą Państwo o dofinansowaniu instalacji odzysku wody 

deszczowej u mieszkańców gminy.  

 

Odpowiedź:  

Dziękuję za poruszenie tego ważnego tematu. Wiem, że wiele samorządów już realizuje program 
dofinansowania instalacji do odzyskiwania wody deszczowej. W tegorocznym budżecie nie 
planowaliśmy dofinansowania montażu takich instalacji. Obecnie realizujemy 
program  dofinansowania (w formie dotacji) wymiany starych kotłów c.o. tzw.”Kopciuchów” na 
nowoczesne i przede wszystkim ekologiczne źródła ciepła. 
Na pewno pomysł zachęcenia mieszkańców do instalowania systemów odzyskiwania wody 
deszczowej jest bardzo interesujący i wart rozważenia, tym bardziej, że z roku na rok wody mamy 
coraz mniej.  Zbadamy, czy mieszkańcy są zainteresowani tego typu inwestycjami w swoich 
domach i ewentualnie w kolejnych latach zaplanujemy realizację programu dofinansowania takich 
instalacji. 
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